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PROTOKÓŁ Nr XIX/2012 kadencji 2010 - 2014 
Z SESJI RADY POWIATU W ŚRODZIE ŚLĄSKIEJ 
odbytej w dniu 23 maja 2012 roku, o godz. 12.

00
 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Środzie Śląskiej 
przy ul. Wrocławskiej 2. 

 
Przewodniczący Rady Powiatu otworzył sesję i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości 
oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum, pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał. Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości 
stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 
 
Zenon Meusz Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Środzie Śląskiej 
Szanowni radni, goście, pracownicy Starostwa pozwolicie, że zajmę minutę. Jest to kontynuacja 
Dnia Strażaka - główne uroczystości odbyły się 13 maja na placu w Środzie Śląskiej, nie wszyscy 
mogli uczestniczyć, mam tutaj na myśli Pana Starostę Sebastiana Burdzy. W związku z tym 
chciałem uroczyście przekazać medal na ręce Pana Starosty z okazji 20-lecia powołania 
Państwowej Straży Pożarnej z wyrazami uznania i podziękowania za działalność na rzecz 
ochrony przeciwpożarowej i krajowego systemu ratowniczo – gaśniczego, podpisał Komendant 
Główny Państwowej Straży Pożarnej. 
 
Do sali wszedł radny Piotr Masłowski 
Obecnych 16 radnych. 
 
Starosta 
Przepraszam za nieobecność, dziękuję uprzejmie.    
 
Za przyjęciem porządku obrad, Rada Powiatu głosowała: 
 

ZA – 16  P – 0  W – 0 
 
Porządek został przyjęty i przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu Nr XVIII/2012 z dnia 26 kwietnia 2012 z sesji Rady Powiatu w Środzie 

Śląskiej. 
4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu.  
5. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
6. Ocena akcji „Zima”. 
7. Analiza stanu dróg powiatowych. 
8. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
9. „15 min. dla wyborców”. 
10. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

- utworzenia Szkoły Przysposabiającej do Pracy w Specjalnym Ośrodku Szkolno – 
Wychowawczym w Środzie Śląskiej przy ul. Kilińskiego 33, 
- przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1 w Powiatowym Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. Mikołaja Kopernika w Środzie Śląskiej, 
- likwidacji Liceum Profilowanego w Powiatowym Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 
im. Mikołaja Kopernika w Środzie Śląskiej, 
- likwidacja Technikum Handlowego w Powiatowym Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 
im. Mikołaja Kopernika w Środzie Śląskiej, 
- likwidacji Szkoły Policealnej w Powiatowym Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. 
Mikołaja Kopernika w Środzie Śląskiej, 
- przekształcenia Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w 
Powiatowym Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. Mikołaja Kopernika w Środzie 
Śląskiej, 
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-  likwidacji Szkoły Policealnej – Policealne Studium Socjalne w Środzie Śląskiej, 
- przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Specjalnym Ośrodku Szkolno – 
Wychowawczym w Środzie Śląskiej, 
- likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Powiatowym Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Wincentego Witosa w Środzie Śląskiej, 
- likwidacji Policealnej Szkoły Zawodowej w Powiatowym Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Wincentego Witosa w Środzie Śląskiej, 
- likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych w Powiatowym Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Wincentego Witosa w Środzie Śląskiej, 
- likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej dla Dorosłych w Powiatowym Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Wincentego Witosa w Środzie Śląskiej, 
- przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2 w Powiatowym Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Wincentego Witosa w Środzie Śląskiej, 
- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2012. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 
12. Wnioski i oświadczenia radnych. 
13. Sprawy różne. 
14. Zamknięcie sesji. 
 
Ad. 3/ Przyjęcie protokołu Nr XVIII/2012 z dnia 26 kwietnia 2012 z sesji Rady Powiatu w 
Środzie Śląskiej. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XVIII/2012 z sesji Rady 
Powiatu odbytej na posiedzeniu w dniu 26 kwietnia  2012 roku 
 
Rada Powiatu za przyjęciem protokołu Nr XVIII/2012 głosowała : 

 
ZA - 16   P - 0  W – 0 

 
Ad. 4/ Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu (załącznik nr 3 do 
protokołu). 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 5/ Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
(załącznik nr 4 do protokołu). 
 
Starosta 
Odczytał powyższe sprawozdanie. 
 
Ad. 6/ Ocena akcji „Zima” (załącznik nr 5 do protokołu). 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 7/ Analiza stanu dróg powiatowych (załącznik nr 6 do protokołu). 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 8/ Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Środzie Śląskiej 
(załącznik nr 7 do protokołu). 
 
Radny Wojewódka 
Chciałbym zapytać o taką kwestię formalną, bo mianowicie ze sprawozdania wygląda, że 
Komisja pracowała tylko w pierwszym półroczu zeszłego roku, w drugim spotkała się jedynie raz i 
sprawozdanie nie obejmuje tematów, te które były w planie rocznym określone na drugie 
półrocze 2011 roku, w ogóle nie ma ani słowa. Czyli wynika z tego, że Komisja nie zajmowała się 
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tymi dwoma tematami, tylko pierwszym i drugim, tak, a trzeci i czwarty nie został zrealizowany. 
Dziękuję. 
 
Radny Bawoł – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  
Z tego planu co wynika, mieliśmy wspólną komisję połączoną z Komisją Budżetową, aby nie 
powielać tych czynności. Także uważam, że ze względu na oszczędności materiałów, zrobiliśmy 
wspólną komisję gdzie zostały omawiane te tematy. 
 
Radny Wojewódka 
Ale proszę Państwa w sprawozdaniu nie ma ani słowa na ten temat, jest sprawozdanie, 
sprawozdanie kończy się na połowie roku 2011 i nie ma ani słowa co się działo dalej z Komisją 
Rewizyjną przez kolejne 6, czy 7 miesięcy zeszłego roku. Jest tylko wspomniane, że było jakieś 
spotkanie w październiku i nie ma ani słowa na ten temat czym się Komisja zajmowała. A w 
planie rocznym pracy są wyraźnie określone 4 tematy na cztery kwartały, którymi miała się zająć. 
Myślę, że one nieco odbiegają od tego czym się zajmowała Komisja Rewizyjna. Dziękuję. 
 
Radny Bawoł – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Tutaj mamy nie podane bardzo szczegółowo, tylko ogólnie, że było spotkanie z Komisją 
Budżetową w sprawie budżetu na rok 2011, czwarty kwartał. 
 
Przewodniczący Rady 
Panie radny, w sprawozdaniu nie powinno być opisywane dokładnie pracy Komisji, natomiast 
tematy którymi się zajmowała Komisja. Poza tym za pracę Komisji odpowiada Przewodniczący 
Komisji i kieruje tą Komisją według własnego uznania. 
 
Radny Wojewódka 
Może jeszcze raz, bardziej precyzyjnie - proszę Państwa, jest  w planie pracy Komisji na 2011 
rok, są cztery tematy. I kwartał „Ocena zadań bieżących i inwestycyjnych realizowanych przez 
Wydział Mienia i Infrastruktury Drogowej Starostwa Powiatowego w Środzie Śląskiej.” Tutaj jest w 
sprawozdaniu, że rzeczywiście Komisja się tym zajmowała. II kwartał „Analiza i ocena 
sprawozdania finansowego i przygotowanie wniosku o absolutorium Zarządu Powiatu.” Też jest o 
tym wspomniane w niniejszym sprawozdaniu. III kwartał „Analiza i ocena struktury organizacyjnej 
Starostwa Powiatowego w Środzie Śląskiej.” Nie ma ani słowa na ten temat, więc nie wiem czy 
Komisja się tym zajmowała, czy nie i jakie są wnioski. IV kwartał „Ocena funkcjonowania 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie i Powiatowego Urzędu Pracy w Środzie Śląskiej.” Też 
nie ma ani słowa o tym, a chciałbym znać opinię Komisji, co ewentualnie stwierdziła, jakie wnioski 
i tak dalej. Mamy skserowane sprawozdanie, przecież statut dopuszcza posiedzenia wspólne 
komisji, oczywiście tak może być. Natomiast nic tutaj nie ma ani słowa, czy w ogóle było to 
przedmiotem obrad tej Komisji, co, jakie ewentualnie wnioski. Tym bardziej, że w poprzednich 
punktach, szczególnie w pierwszym, jest to bardzo szczegółowo, wyczerpująco opisane, a tu nie 
ma, jest wspomniane, że raz było posiedzenie, 26 października. Nie wiadomo czego tak 
naprawdę dotyczyło. 
 
Przewodniczący Rady      
Panie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej proszę powiedzieć czy Komisja zajmowała się 
tematami, które były ujęte w  kwartale III i IV, czy się zajmowała? 
 
Radny Bawoł 
Panie Przewodniczący, oczywiście zajmowała się Komisja, lecz nie było żadnych uwag pod tym 
względem. 
 
Przewodniczący Rady 
Dobrze Panie radny, jeżeli, do radnego Wojewódki, jeśli Pan chce znać tematy proszę bardzo 
materiały są do wglądu w Biurze Rady i proszę się zapoznać z tym. 
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Radny Wojewódka 
Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, wystarczyło napisać w sprawozdaniu - Komisja nie 
mała uwag do tych tematów. Ja czytając nie wiem, czy to było spotkanie towarzyskie Komisji, czy 
się zajmowała programem, który został uchwalony przez Radę. Dziękuję.     
      
Ad. 9/ „15 min. dla wyborców”. 
 
Waldemar Zaremba – Nadleśniczy Nadleśnictwa Miękinia 
Ponieważ tematem spotkania, dzisiejszych obrad była analiza stanu dróg powiatowych, ja 
przyznaję, że przygotowując się na to dzisiejsze spotkanie chciałem wyrazić gotowość, 
ewentualnie taką wolę, przejęcia drogi powiatowej, części tej drogi, która przebiega od w okolicy 
Przedmościa do Kobylnik. Jest to droga, która przebiega przez kompleks leśny i ona z punktu 
widzenia gospodarki Nadleśnictwa jest naszą drogą strategiczną, jest w złym stanie i do tej pory, 
generalnie nie można było przejąć z naszej strony drogi, nakładów, aby w jakiś sposób tą drogę 
mogli odtworzyć, wyremontować. Natomiast, gdyby była taka możliwość prawna, chętnie 
Nadleśnictwo taką drogę chciałoby przejąć. I taka uwaga jeszcze, ponieważ jesteśmy świeżo po 
rewizji urządzeniowej, chciałem zwrócić też uwagę na taki aspekt wykorzystania dróg 
powiatowych przez samochody, które wywożą drewno pozyskane u nas w lesie. Jesteśmy jako 
leśnicy żywo zainteresowani, że ten temat udostępnienia dróg powiatowych, temat ewentualnych 
ograniczeń, które są na drogach powiatowych, żeby wspólnie rozwiązać w taki sposób, żeby 
można było, prawda, bezkolizyjnie z tych dróg korzystać. I  zakładam, że taka forma jakiegoś 
porozumienia ogólnego, szerszego, czy tak jak mają rolnicy, taką formę. Wydaje mi się, że taka 
forma mogłaby  mieć miejsce. Ja powiem tylko tak, dla zobrazowania sytuacji, że w 
Nadleśnictwie pozyskujemy rocznie około 70 tys. metrów sześciennych drewna, z czego na 
Powiecie Średzkim 45% zasięgu terytorialnego i powierzchni leśnej nadleśnictwa 45%, z tego tak 
naprawdę 35 tys. to będzie masa, którą wywozimy w ciągu roku. A tak, żeby to zobrazować to 
jest około 1 000 – 1 200 ładunków rocznie na całym Powiecie. I powiem tak, nie może 
funkcjonować sprawnie Nadleśnictwo, jeżeli nie będzie powiedzmy raz tej sieci naszej 
wewnętrznej, ale ona tylko może, że tak powiem, spełnić funkcję kompletną wspólnie z drogami 
gminnymi i powiatowymi.  
 
Przewodniczący Rady 
Panie Starosto, ja rozumiem, że Zarząd tematem się zajmie. Panie Nadleśniczy temat został 
przyjęty do rozpatrzenia na roboczo. 
 
Radny Padewski 
Ja pozwolę sobie w imieniu mieszkańców Jastrzębiec podziękować za pomoc w odnowieniu 
kapliczki Panu Staroście oraz Panu Wicestaroście. No jesteśmy dumni z tego, że udało nam się 
odrestaurować tą kapliczkę. Poświęcenie odbyło się 15 maja w którym uczestniczył Pan Starosta 
i Pan Wicestarosta, ale nie było sposobności podziękować, także jeszcze raz dziękuję w imieniu  
mieszkańców Jastrzębiec.                
 
Nikt więcej nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 10/ Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
 
Salę opuścił radny Czesław Kaczmarek 
Obecnych 15 radnych. 
 

- utworzenia Szkoły Przysposabiającej do Pracy w Specjalnym Ośrodku Szkolno – 
Wychowawczym w Środzie Śląskiej przy ul. Kilińskiego 33, 

 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 



5 

 

 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę nr XIX/130/2012  w sprawie utworzenia Szkoły Przysposabiającej do Pracy w 
Specjalnym Ośrodku Szkolno – Wychowawczym w Środzie Śląskiej przy ul. Kilińskiego 33, 

 
- przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1 w Powiatowym Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. Mikołaja Kopernika w Środzie Śląskiej, 

 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę nr XIX/131/2012  w sprawie przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1 w 
Powiatowym Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. Mikołaja Kopernika w Środzie 
Śląskiej, 
 

- likwidacji Liceum Profilowanego w Powiatowym Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 
im. Mikołaja Kopernika w Środzie Śląskiej, 

 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 14; P – 0; W - 1  podjęła 
uchwałę nr XIX/132/2012  w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego w Powiatowym 
Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. Mikołaja Kopernika w Środzie Śląskiej, 
 

- likwidacji Technikum Handlowego w Powiatowym Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 
im. Mikołaja Kopernika w Środzie Śląskiej, 

 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę nr XIX/133/2012  w sprawie likwidacji Technikum Handlowego w Powiatowym 
Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. Mikołaja Kopernika w Środzie Śląskiej, 
 

- likwidacji Szkoły Policealnej w Powiatowym Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. 
Mikołaja Kopernika w Środzie Śląskiej, 

 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę nr XIX/134/2012  w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej w Powiatowym Zespole 
Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. Mikołaja Kopernika w Środzie Śląskiej, 
 

- przekształcenia Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w 
Powiatowym Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. Mikołaja Kopernika w Środzie 
Śląskiej, 

 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę nr XIX/135/2012 w sprawie przekształcenia Uzupełniającego Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Powiatowym Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 
1 im. Mikołaja Kopernika w Środzie Śląskiej, 
 

-  likwidacji Szkoły Policealnej – Policealne Studium Socjalne w Środzie Śląskiej, 
 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę nr XIX/136/2012  w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej – Policealne Studium 
Socjalne w Środzie Śląskiej, 
 

- przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Specjalnym Ośrodku Szkolno – 
Wychowawczym w Środzie Śląskiej, 

 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę nr XIX/137/2012  w sprawie przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w 
Specjalnym Ośrodku Szkolno – Wychowawczym w Środzie Śląskiej, 
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- likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Powiatowym Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Wincentego Witosa w Środzie Śląskiej, 

 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę nr XIX/138/2012  w sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych 
w Powiatowym Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Wincentego Witosa w Środzie 
Śląskiej, 
 

- likwidacji Policealnej Szkoły Zawodowej w Powiatowym Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Wincentego Witosa w Środzie Śląskiej, 

 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę nr XIX/139/2012  w sprawie likwidacji Policealnej Szkoły Zawodowej w 
Powiatowym Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Wincentego Witosa w Środzie 
Śląskiej, 
 

- likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych w Powiatowym Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Wincentego Witosa w Środzie Śląskiej, 

 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę nr XIX/140/2012  w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych 
w Powiatowym Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Wincentego Witosa w Środzie 
Śląskiej, 
 

- likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej dla Dorosłych w Powiatowym Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Wincentego Witosa w Środzie Śląskiej, 

 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 
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Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę nr XIX/141/2012  w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej dla 
Dorosłych w Powiatowym Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Wincentego Witosa 
w Środzie Śląskiej, 
 

- przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2 w Powiatowym Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Wincentego Witosa w Środzie Śląskiej, 

 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę nr XIX/142/2012  w sprawie przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2 w 
Powiatowym Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Wincentego Witosa w Środzie 
Śląskiej, 
 

- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2012. 
 
Skarbnik odczytała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 12; P – 0; W - 3  podjęła 
uchwałę nr XIX/143/2012  w sprawie zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na 
rok 2012. 
 
Przewodniczący Rady 
Wysoka Rado zwyczajowo po tym punkcie robiliśmy przerwę, ale jesteśmy czasowo dość dobrze, 
jeżeli nie usłyszę sprzeciwu to będziemy kontynuować obrady sesji bez przerwy. Rozumiem, że 
propozycja moja została przyjęta. 
  
Ad. 11/ Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Radny Wicha 
Ja chciałbym taką ogólną informację, jak na dzisiejszy dzień wyglądają prace wykonywane 
patcherem, w jakim to stopniu zawansowane jest, ogólnie na poszczególnych gminach, dość 
często mieszkańcy się pytają jak to wygląda, w jakich to procentach, co przewidujemy do 
wykonania i na dzień dzisiejszy jak to wygląda? 
 
Wicestarosta 
Jeśli ktoś chce to udostępnię mapkę, które drogi już zostały zrobione, którymi patcherami tak dla 
zorientowania się. Ale ogólnie, umowa z zewnętrznymi patcherami została podpisana 10 maja, 
mają miesiąc na wykonanie. Zgodnie z umową powinni to robić minimum trzema patcherami, 
przez pierwszy tydzień robili jednym, w tej chwili są dwa patchery, od jutra ma być trzeci, w 
przyszłym tygodniu obiecali, że będą cztery. Na dzisiaj wykonali ¼ tego co mają wbudować, a 



9 

 

jest już połowa umowy. Poinformowani zostali po tygodniu, ze nie mogą liczyć na umorzenie 
nawet złotówki, jeśli nie zmieszczą się w terminie, odsetek karnych z tytułu niewykonania umowy 
w terminie. Jeżeli chodzi o nasz patcher, to nasz patcher pracuje formalnie od 17 kwietnia, tak 
naprawdę pierwszy tydzień to były próby, dwa razy węże strzeliły, ale już później, do chwili 
obecnej nasz patcher wbudował sporo więcej niż te wynajęte razem wzięte. Taka jest sytuacja na 
dziś. A jeśli ktoś chce zobaczyć, które drogi zostały zrobione, jest zaznaczone, nasz patcher, są 
zaznaczone patchery obce. Dzisiaj dwa patchery pracują zewnętrzne plus nasz, tak jak zostało 
powiedziane dwa patchery zewnętrzne, jeśli będą trzy, to będą na Gminie Udanin, jeden jest na 
Gminie Kostomłoty, jeden nasz patcher jest na Gminie Miękinia, Malczycach i Środzie Śląskiej.  
 
Przewodniczący Rady 
Do 10 czerwca powinniśmy mieć drogi zrobione. 
 
Nikt więcej nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 12/ Wnioski i oświadczenia radnych. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu.        
 
Ad. 13/ Sprawy różne. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 14/ Zamknięcie sesji. 
 

Przewodniczący Rady wobec zrealizowanego porządku posiedzenia zamknął XIX w 
kadencji 2010 – 2014 posiedzenie Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
 

Protokołowała: 
           (-) 
Maria Pstrowska 
 
                                                                                                        Przewodniczący Rady 
                                                                                                                        (-) 
                                                                                                            Witold Rutkowski 
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